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Algemeen 

Onderstaande geeft in vogelvlucht een overzicht van het verenigingsjaar 2017-2018 van RKVV ELI, 

ingeschreven in het handelsregister van de Kamer van Koophandel onder nummer 40235898, lopende 

van 1 juli 2017 t/m 30 juni 2018.  

 

Ledenontwikkeling 

In deze periode telde de vereniging 480 leden (370 bondsleden en 110 verenigingsleden). Met name 

in de jongere jeugd was er grote instroom afgelopen jaar. Helaas zijn in het afgelopen verenigingsjaar 

een viertal leden overleden, te weten: 

 

- Albert van Uden 

- Wim van Berlo 

- Gerard Brusselaars 

- Benjan van den Brink 

 

De contributie voor dit jaar was: 

Categorie Contributie (jaar) 

Mini’s 40 euro 

Bondsleden 6 t/m 9 jaar 80 euro 

Bondsleden 10 t/m 12 jaar 90 euro 

Bondsleden 13 t/m 16 jaar 100 euro 

Bondsleden 17 t/m 18 jaar 130 euro 

Bondsleden 19 jaar en ouder 140 euro 

Verenigingsleden 45 euro 

 

Bestuur 

Op 1 juli 2017 was de samenstelling van het bestuur als volgt: 

 

- Marco de Beer (voorzitter) 

- Bram Donkers (penningmeester) 

- Paul Donkers (secretaris) 

- Gertje van den Brink 

- Jurgen Verhagen 

- Marcel Verkuijlen 

- Henk Hulsen 

 

Tijdens de algemene ledenvergadering van 25 september 2017 is Henk Hulsen, na ruim 21 jaar zitting 

te hebben gehad in het bestuur, afgetreden. Paul Donkers is bij acclamatie van de vergadering 

herkozen als bestuurslid.  

 

Het bestuur heeft door het jaar heen op frequente basis overlegd. De focus lag hierbij op de in de 

ledenvergadering benoemde doelen: neutrale begroting 2018-2019, invulling vrijwilligersfuncties en 

uitwerking langetermijnvisie. 

 

Voetbal 

Onze vereniging nam in totaal met 21 teams deel aan de diverse competities (5 mannen 

seniorenteams, 1 vrouwen seniorenteam, 1 veteranenteam, 14 jeugdteams). Daarnaast waren er 

wekelijks een groot aantal mini’s op ons sportpark actief. Bij de jeugd heeft dit in totaal tot een viertal 
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kampioenschappen geleid, namelijk de JO11-1 en JO15-1 in de najaarscompetitie en de JO11-4 en 

JO19-1 in het voorjaar. Onze seniorenteams zijn merendeels in de middenmoot geëindigd. Ons eerste 

elftal heeft zich na de promotie van vorig seizoen knap gehandhaafd in de 4e klasse. ELI 4 draaide het 

hele seizoen bovenin mee in de reserve 6e klasse.   

 

Kerndoelen 

Onderstaand een beeld van de status m.b.t. de doelen zoals besproken in de algemene 

ledenvergadering van 25 september 2017. 

 

Uitwerking lange termijn visie 

Door middel van de samenstelling van een brede werkgroep is de uitwerking van de visie gestart. Deze 

uitwerking heeft synchroon gelopen met lopende trajecten van de gemeente Laarbeek te weten: 

 

- Update afsprakenkader buitensportaccommodaties: met de 

ondertekening van dit kader op 11 december 2017 is een volgende 

stap gezet in harmonisatie afspraken buitensport accommodaties.  

- Begin 2018 is een start gemaakt met het toekomstplan buitensport 

Laarbeek. Doel is hiermee Laarbeek verder te verenigen en dat 

buitensport verenigingen hierin het voortouw nemen. 

 

Resultaat hiervan is een visiedocument dat in lijn in is met de toekomstbeelden van de gemeente 

Laarbeek. Tijdens de avond van de algemene ledenvergadering zal deze gepresenteerd worden. In het 

begin van het seizoen 2018-2019 wordt deze visie dan omgezet in concrete acties.  
 

Neutrale begroting 2018-2019 

Tijdens het verenigingsjaar is er continue aandacht geweest voor zowel de opbrengsten als kosten 

kant van onze vereniging. Op kwartaalbasis is de stand van zaken m.b.t. financiën uitgebreid 

besproken in het bestuur. 

Voorbeelden van ondernomen acties zijn: aandacht voor kostenbesparingen, beoordeling 

vrijwilligersvergoedingen, organisatie extra kantine activiteiten, declaratie zelfwerkzaamheid 

onderhoud sportpark bij gemeente, herijking kantine prijzen en vergelijking contributies,.  

 

Invulling vrijwilligersfuncties 

Op diverse gebieden zijn stappen gemaakt met de invulling van vrijwilligersfuncties. Voorbeelden 

hiervan: 

 

- Opzet feestcommissie senioren: doel om d.m.v. organisatie activiteiten de vereniging 

levendiger te maken en het aantal bezoekers van de kantine te verhogen. 

- Invulling vacatures jeugd- en seniorenteams: dit seizoen is de bezetting bij de diverse teams 

goed geweest.  

 

Voor een aantal andere belangrijke gebieden is het echter niet of niet volledig gelukt de commissies 

bemand te krijgen. Belangrijkste gebieden waarvoor dit geldt: sponsoring, communicatie, onderhoud 

sportpark/kantine en accommodatiebeheerders. Deze activiteiten zijn enkele keren onder de aandacht 

gebracht bij de leden van onze vereniging alsmede door berichten buiten onze vereniging. 
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Jeugd 

Op het gebied van beleid is in januari 2018 het jeugdbeleidsplan 

verder uitgewerkt.  
 

Accommodatie 

In overleg met de gemeente Laarbeek is besloten de inrit bij de 

fietsenstalling af te sluiten voor auto’s. Dit om de veiligheid van 

fietsers verder te verbeteren. Tevens is er een start gemaakt met het 

verleggen van de ingang van ons sportpark. 

 

Tijdens het seizoen is de huidige geluidsinstallatie gerepareerd, zodat 

bij toernooien de buiten luidsprekers weer gebruikt kunnen worden. 

 

Activiteiten 

Door de diverse commissies zijn het afgelopen jaar een groot aantal activiteiten georganiseerd. Deze 

activiteiten zorgen enerzijds voor activiteiten naast het reguliere voetbalseizoen en anderzijds houden 

ze de vereniging levendig. Enkele voorbeelden van dergelijke activiteiten: 

 

- Op 26 augustus vond er op ons sportpark een groot jeugdtoernooi plaats. In de ochtend een 

toernooi voor de JO9 jeugd. In de middag waren de JO11 teams aan de beurt. Een succesvol 

toernooi met een groot aantal deelnemende teams. 

- Succesvolle deelname aan de Grote Clubactie wat heeft geleid tot een mooie opbrengst voor 

onze vereniging. 

- Op 1 januari vond de drukbezochte nieuwjaarsreceptie plaats. Naast de huldiging van de 

jubilarissen werd Jozef Verhoeven door de supportersvereniging verkozen als Blauwwitter van 

het jaar. 

- Vanuit de jeugd activiteiten zijn weer diverse succesvolle activiteiten gehouden. Voorbeelden 

hiervan zijn: sinterklaas middag, zaalvoetbal in kerstvakantie, paaseieren zoeken en het kamp 

voor onze jongere jeugd. 

- Door het jaar heen heeft de nieuwe feestcommissie diverse activiteiten 

georganiseerd. Voorbeelden hiervan zijn de herintroductie van het 

themafeest wat in januari is geweest met als thema ‘Glow in the dark’, en 

naast de afsluitende barbecue aan het einde van het seizoen nog een 

aantal activiteiten op zondag. Gevolg hiervan was dat bij deze activiteiten 

de kantine drukbezocht was.  
- Op donderdagavonden is een FIFA eSports competitie georganiseerd voor de senioren teams 

en JO19 jeugd. 

- Op koningsdag is het straatvoetbal toernooi georganiseerd door 

vrijwilligers van onze vereniging. Dit als onderdeel van het Kings & 

Queens festival.  
- Met de inzet van vele vrijwilligers hebben we als vereniging deel genomen aan NLdoet. 

- Het familietoernooi heeft ook dit jaar weer plaatsgevonden op Hemelvaartsdag. Ondanks dat 

de tijden van het toernooi aangepast moesten worden vanwege reguliere 

competitiewedstrijden, was ook deze 19e editie weer geslaagd.  

- Op 23 juni vond de vrijwilligersavond om al onze vrijwilligers te bedanken voor hun grote 

inzet. 

 

 

 


